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Zapytanie 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

Sieć tras rowerowych na terenie miasta Gliwice ciągle się rozwija , jednakże wiele z dróg wymaga 

jeszcze połączenia. W związku z powyższym zwracamy się z zapytaniem na jakiem etapie są 

poniższe inwestycje rowerowe? 

1. Budowa ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż ul. Zawiszy Czarnego oraz ul. J. Słowackiego, 

2. Budowa trasy rowerowej w śladzie kolejki wąskotorowej, 

3. Budowa odcinka drogi rowerowej przy ul. Knurowskiej. 

Prosimy  o udzielenie następujących informacji: 

a. Czy gotowy jest już projekt budowlany? Jeżeli nie, to na kiedy szacowane jest ukończenie 

prac projektowych? 

b. Kiedy planowane jest ogłoszenie postępowania na wykonanie prac budowlanych? 

c. Jaki jest przewidywany czas trwania prac budowlanych? 

 

Z wyrazami szacunku  

Agnieszka Duda 

Kajetan Gorning 


